Lin Ma Hang Road

東段(松園下至蓮麻坑) 道路擴闊工程-初步設計方案

Eastern Section (Tsung Yuen Ha to Lin Ma Hang) Road Widening Works -Preliminary Design Scheme



隨著最後階段邊境禁區範圍縮減計劃於2016年1月4日生效,大部分介乎 文錦渡路至蓮麻坑之間的蓮麻坑路已從禁區範圍內釋出。

我們正就蓮麻坑路東段(松園下至蓮麻坑)擴闊工程進行環境影響評估和設計研究,旨在應對禁區開放後的交通增長,同時提升道路安全、完善道路網絡,方便區內居民及訪客使用。

Most sections of Lin Ma Hang Road between Man Kam To Road and Lin Ma Hang have been excised from the Frontier Closed Area (FCA) since the implementation of the last stage of FCA reduction on 4 January 2016.

We are carrying out the Environmental Impact Assessment and design on the widening of Lin Ma Hang Road Eastern Section (between Tsung Yuen Ha and Lin Ma Hang) to cater for the anticipated traffic growth of Lin Ma Hang Road due to the opening up of the FCA, and to provide a safer and more efficient road network for local villagers and visitors.

歡迎您於2016年5月31日或之前提交意見: You are welcome to submit comments on or before 31 May 2016:

郵寄 Post 奥雅納工程顧問 九龍塘達之路80號又一城5樓 (請註明「蓮麻坑道路擴闊工程」) Arup Level 5, Festival Walk,

80 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong, Kowloon (Please indicate "Lin Ma Hang Road Widening Works")

電郵 Email Imhrd@hyd.gov.hk

傳真 Fax 2268-3955



## ▲ 社區論壇 - 東段 Community Forum - Eastern Section

討論題目 Discussion Topic 蓮麻坑路東段 (松園下至蓮麻坑) - 初步設計方案 Lin Ma Hang Road Eastern Section (Tsung Yuen Ha to Lin Ma Hang) -

**Preliminary Design** 

Scheme

Date & Time 2016年5月21日 (星期六) 下午3時至5時 21 May 2016 (Saturday) 3:00pm - 5:00pm

日期及時間

打鼓嶺社區會堂 打鼓嶺坪輋路136號 打鼓嶺鄉村中心政府大樓地下 Ta Kwu Ling Community Hall G/F, Ta Kwu Ling Rural Centre Government Building, No.136, Ping Che Road, Ta Kwu Ling

地點

有興趣參與的人士,歡迎於2016年5月18日或之前,致電2268-3390或電郵至Imhrd@hyd.gov.hk預約留座。

For interested parties, please make reservation at 2268-3390 or via lmhrd@hyd.gov.hk on or before 18 May 2016.





